
 

 

 

Schriftelijke vragen ex Art 38 RvO 
 

Aan: Het college van B&W van Groningen 

Betreft: Inzet noordelijke lobby voor vereenvoudiging inhuren buitenlandse arbeidskrachten. 

Datum: 14 juni 2019 

 

Geacht college, 

Op 13 juni jongstleden berichtte het Dagblad van het Noorden over de inzet van de noordelijke lobby 

tijdens de jaarlijkse oploop Noord in Nieuwspoort. Bij deze netwerkbijeenkomst waren namens de 

gemeente Groningen burgemeester Den Oudsten en wethouder De Rook aanwezig.  Regionale 

overheden, waaronder de gemeente Groningen, proberen met het samenwerkingsverband Noord-

Nederland de belangen van het noorden in Den Haag kenbaar te maken. Op zichzelf ligt het voor de 

hand dat het samenwerkingsverband Noord-Nederland en de regionale overheden de inzet van deze 

lobbybijeenkomst met elkaar afstemmen.De SP-fractie is echter niet te spreken over de inzet van de 

regionale overheden, en dus ook van de gemeente Groningen, om het inhuren van buitenlandse 

arbeidskrachten te vereenvoudigen.  

Volgens de berichtgeving in n het Dagblad van het Noorden zijn er meer arbeidsplaatsen dan ooit en 

hebben bedrijven grote moeite om personeel in te huren. De SP constateert echter dat sprake is van 

hardnekkige werkeloosheid in Groningen en omliggende dorpen. Bovendien zijn er steeds meer 

“werkende armen”, mensen die ondanks een of meerdere banen niet kunnen rondkomen. Het 

aantrekken van meer arbeidsmigranten lost wat de SP betreft deze niet op, maar houden ze juist in 

stand. Wat de SP betreft zou de noordelijke lobby erop gericht moeten zijn om bedrijven ertoe te 

bewegen om hun werk zodanig aan te passen dat volledige werkgelegenheid gerealiseerd kan worden. 

Een goede stap in die richting zou bovendien het verhogen van de lonen zijn. Samenvattend is de SP 

van mening dat de gemeente Groningen niet moet meewerken aan het creëren van een reserveleger 

van werkelozen.  

 

Over bovenstaande heeft de SP de volgende vragen aan het college van B&W: 

 

1. Staat het college achter de oproep van Noordelijke bedrijven om het inhuren van buitenlandse 

arbeidskrachten te vereenvoudigen? Zo ja, waarom? Zo niet, waarom niet? 

2. Is het college met de SP van mening dat het aantrekken van meer buitenlandse arbeidskrachten 

onnodig en ongewenst is? Zo ja, waarom? Zo niet, waarom niet? 

3. Is het college zich bewust van het feit dat vele Groningers langdurig werkloos zijn en lange tijd op 

zoek zijn naar werk om in hun eigen inkomen te kunnen voorzien? Is het college zich bewust van het 

feit dat de gemeente Groningen beschikt over een grote hogeschool en universiteit met vele knappe 

koppen die ingezet kunnen worden voor werk hoger opgeleiden? Zo ja, waarom worden Noordelijke 

werkgevers er niet toe aangezet om hiervoor in te zetten? Zo niet, waarom niet?  



 

 

4. Is het college met de SP van mening dat (noordelijke) overheden, waaronder de gemeente 

Groningen, ondernemingen moeten verplichten om mee te werken aan het realiseren van volledige 

werkgelegenheid? Door eerst de huidige werkloosheid in de gemeente Groningen, en het Noorden, op 

te lossen? Zo ja, op welke manier gaat de gemeente Groningen zich hiervoor inzetten? Zo niet, 

waarom niet? 

5. Is het college met de SP van mening dat het verhogen van de lonen door de bedrijven helpt met het 

vervullen van vacatures en dat dit te verkiezen is boven het toevoegen van nieuwe arbeidskrachten? 

Zo niet, waarom niet? 

 

Jimmy Dijk 

SP 

 

 


